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Agenda:
• Kort Status på Projektet (Nicolaj)

• Fra forening til forretning (Nicolaj)

• Vi VIL bidrage til at gøre det attraktivt 
at blive på Djursland (Henning)

• Skabe den gode historie på Djursland 
(Henning)

•  Udfordringer vi kan løse sammen ?
• Spørgsmål ?



Kort Status 
projektet:
• 5 år fra jyllandsserien til top 2 div.

• Oprettet et Herre Elite udvalg med underudvalg

• Fra 0 kr. til 600.000kr i sponsorindtægter (mål i 1 div 
1,3 mio.)  

• Over 60 forskellige sponsorere støtter os idag

• Opbygget en god træningskultur 

• Skabt de bedste rammer for spillere på det her 
niveau 2div uden ”løn” (et attraktivt miljø) 

• Fra Nørredjurs til Norddjurs (vi er 
håndboldflagskibet for hele Norddjurs  

• Vi er på Maks Level af ”de glade amatører” 

• Mellem 250-400 tilskuer til hver hjemmekamp 

• PT med mulighed for oprykning allerede i år. 



Værdiskabende aktivitet 

Medieomtale værdi

Sponsorværdi – eksponering – netværk 
Sponsoren selv, byen/kommunen, lokalt, 
regionalt, nationalt

Historiefortælling – en god sag – fokus der 
passer

Sig ”investere i” stedet for ”støtte til”

FRA FORENING TIL 
FORRETNING



Håndbolden og dens omgivelserne

Eliteklubben

By og kommune

JHF, DHF Sponsorer

Andre klubber

Presse
Hovedsponsorer

Fans

Håndbold
Akademi

Frivillige

Moderklub



Thomas og division foreningens 
anbefalinger

• Sikre forholdet mellem forening og selskab
• Skab bred ejerskab / forening, sponsorer, kommune, frivillige
• Skab sikkerhed for økonomien
• Invester uden for banen – ikke kun i drift, men også i LEDELSE

Sport skaber ikke forretning !

Det er forretningen, der kan danne 
grundlag for sportslig succes.



Vi vil bidrage til at gøre det attraktivt at 
blive på Djursland 
• NDHK som katalysator for fastholdelse af unge på Djursland?
• Realiteten er at Norddjurs er en fraflytningskommune. Unge søger efter endt 

ungdomsuddannelse mod Randers/Århus (Øvrig DK).
• Erfaringer fra andre kommune viser, at vi kun bliver en succes, hvis alle relevante 

aktører på det lokale niveau – klubber, kommune og erhvervsliv arbejder 
sammen.

• Vores fælles vision – at gøre Djursland til en attraktiv region at bosætte sig og 
etablere sig. Synergieffekten mellem erhvervs- og foreningsliv er at kombinere 
sporten med muligheden for at gøre en god forretning, fastholde unge samt dele 
erfaringer, kompetencer og udnytter hinandens ressourcer, hvor vi er bedst.

NDHK en del af løsningen?
• ….. Eksempler på spillere som er vendt tilbage til Djursland, Gleerup, Kevin osv....



Vi vil bidrage til at gøre det attraktivt at 
blive på Djursland 
Limonade-princippet
• Amerikanerne bruger udtrykket "Make lemonade", når de står overfor uforudset 

hændelse. Med det mener de, at man bliver nødt til at finde en god løsning, hvis 
man pludselig står med en sur citron, der ikke kan spises. Løsningen kan være at 
drysse citronen med sukker, hælde vand ved få en dejlig limonade.

Hvorfor NDHK og hvorfor nu?
• Lige nu har vi spillere og sportschef, som vil kunne sætte Djursland på 

Håndboldens Danmarks kort. Målet er oprykning til landsdækkende håndbold i 1 
division!

•
Tilfældigheder eller ej. Succes handler mest af alt om at gribe de 
muligheder der byder sig.



Udfordringer vi kan løse sammen?
a) Vi vil gerne have lavet en rammeaftale med Norddjurs kommune for de næste 5 år? (2022-2027 års plan)

b) Hvad må/kan/vil kommunen gøre for og støtte med? Forskel på om vi er i forening/selskabsform? Samt 
niveau 1div/2div (går fra bredde til elitesport) 

c) Kan vi ændre noget allerede nu og er i som kommune villig til det? (vi har brug for mere kapital eller bedre 
forhold som frigiver kapital?)

d) Vores akutte udfordringer lige nu er følgende: 

- 33 ugers reglen (den gør det vanskeligt at drive elitesport) 

- Hvis vi rykker op, har vi udfordringer med hallen

- Hvis vi bliver et selskab, hvordan står vi så stillet i forhold til halleje osv. (kan vi lave rammeaftaler for det?) 




